
UCHWAŁA NR V/29/2019
RADY MIEJSKIEJ W SŁAWNIE

z dnia 12 lutego 2019 r.

w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli przedszkoli 
pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym                   (j.t. 
Dz. U. z 2018r. poz. 994, poz. 1000, poz. 1349, poz. 1432, poz. 2500) oraz art. 42 ust. 7 ustawy z dnia 
26 stycznia 1982r. Karta Nauczyciela (j.t. Dz. U. z 2018r. poz. 967, poz. 2203, poz. 2245) w związku 
z art. 6 pkt 14 ustawy z dnia 22 listopada 2018r. o zmianie ustawy – Prawo oświatowe, ustawy o systemie 
oświaty oraz niektórych innych ustaw (Dz. U. z 2018r. poz. 2245) Rada Miejska w Sławnie uchwala, co 
następuje:

§ 1. Określa się tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin zajęć dla nauczycieli przedszkoli pracujących 
z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze na  25 godziny tygodniowo.

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta Sławno oraz dyrektorom                   
przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest Miasto Sławno.

§ 3. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Zachodniopomorskiego, z mocą obowiązującą od dnia 1 września 2019 roku.

 

Przewodnicząca Rady 
Miejskiej w Sławnie

/-/ Marzena Łużyńska
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UZASADNIENIE

Od dnia 01 września 2019r. wejdzie w życie znowelizowany przepis
art. 42 ust. 7 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. - Karta Nauczyciela (j.t. Dz. U. z 2018r. poz. 967 ze zm.),
zgodnie z którym organ prowadzący przedszkole określa tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin zajęć
dla nauczycieli przedszkoli pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze z tym, że
wymiar ten nie może przekraczać 25 godzin.

Proponowane w projekcie uchwały pensum w wymiarze 25 godzin przyczyni się do wykorzystania
w przedszkolach zasobów kadrowych w sposób adekwatny do potrzeb dzieci. Ponadto nie będzie to
skutkowało ograniczeniem istniejących etatów, ani nie pociąga za sobą skutków finansowych.

Wobec powyższego podjęcie proponowanej uchwały jest uzasadnione.
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